
Vlado  

Technický architekt pre cloudové aplikácie  

Aké boli tvoje začiatky v Accenture?  

Začal som v Accenture ako Java vývojár priamo po škole. Po troch mesiacoch, čo som bol na 

Slovensku, ma poslali na projekt do Švajčiarska, kde sme hneď vtedy robili veľmi modernú model-

driven architektúru, takže som sa tam skutočne veľa naučil. Odvtedy som postupoval na Team 

Leadera. Viedol som menší tím, teraz už pomerne veľký tím. Som tiež viac zodpovedný za architektúru 

a za rozhodnutia na projekte.  

S akými technológiami momentálne pracuješ?  

Dnes sa venujem primárne cloudovým riešeniam, pracujem s JavaScriptom. Za tých 14 rokov sa firma 

veľmi zmenila. Voľakedy sme vyvíjali len v Jave a DotNete. Dnes sa k tomu pridáva aj Blockchain

a umelá inteligencia, cloudové technológie alebo virtuálna realita. Ja osobne pracujem na projekte 

primárne s Azure Cloudom v JavaScripte Robíme veľmi zaujímavé event-driven aplikácie, ale môj 

klient sa venuje napríklad aj napríklad quantum computingu, kde skúma, ako mu môže pomôcť pri jeho 

aplikáciách.  

Čo sa ti páči na práci v Accenture?  

Najviac sa mi páčia projekty zamerané na udržateľnosť. Nášmu klientovi sme pomáhali počas 

pandémie Covidu, kde sme za dva týždne vyvinuli aplikáciu, ktorá išla do produkcie a je tam vlastne 

dodnes. Okrem toho vyvíjame aplikácie, ktoré pomáhajú pri zemetraseniach alebo aktuálne sa 

snažíme optimalizovať ako sa používajú smart chargre v domácnostiach.  
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